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Zápis č. 7/2020 

z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu  
 

Dátum, čas a miesto konania: 22. septembra 2020 o 14.00 hod.  v sídle fondu 

 

Prítomní: Ing. Robert Ťavoda; Mgr. Ľ. Čechovič, ArtD.; Mgr. Marta Gajdošíková; PhDr. Jozef Heriban; Mgr. 

Richard Kováčik, PhD.; prof. Stanislav Párnický;  prof. J. Paštéková; JUDr. Anton Škreko, PhD. a prof. PhDr. 

Martin Šmatlák, riaditeľ 

 

Ospravedlnení zo začiatku rokovania A. Škreko a M. Gajdošíková a z celého rokovania  Mgr. Barbora Struss.  

 

Na úvod predseda rady privítal prítomných, informoval o tom, že včera ministerka kultúry vymenovala nové 

dve členky rady: prof. Jelenu Paštékovú a Mgr. Barboru Struss. Na záver úvodu za overovateľa zápisu navrhol 

člena rady Ľ. Čechoviča. 

1. Hlasovanie:  

ZA:  6 (R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, J. Heriban, R. Kováčik, S. Párnický, J. Paštéková)  PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0 A. Škreko a 

M. Gajdošíková neboli prítomní na hlasovaní. Rada návrh schválila. 

 

Následne predseda rady predniesol návrh programu s tým, že navrhol vypustiť bod 1. Informácia o činnosti 

Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu a doplniť bod 7. Návrh na vymenovanie členov odbornej komisie 4. 

Návrh programu: 

1. Voľba podpredsedu Rady Audiovizuálneho fondu 

2. Informácia o výsledkoch hodnotenia žiadostí podľa článku 5 ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 Štatút 

Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných prostriedkov fondu podľa § 4 

ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov (neverejné rokovanie) 

2.1. Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 2 k protokolu Dist/c-3/2020/P2.1.1 

3. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia úloh 

a uznesení 

3.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 

3.2. Informácia o prijatých žiadostiach vo výzve 9/2020 

3.3. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

4. Námietka kontrolovaného subjektu voči návrhu zápisnice o výsledku kontroly č. 001/2020-DK 

5. Sťažnosť A. Bonzela postúpená z Ministerstva kultúry SR (pokračovanie) 

6. Rozprava k príprave návrhu štruktúry podpornej činnosti Audiovizuálneho fondu na rok 2021 

7. Návrh na vymenovanie členov odbornej komisie 4 

8. Rôzne 

2. Hlasovanie:  

ZA:  6 (R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, J. Heriban, R. Kováčik, S. Párnický, J. Paštéková)  PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0 A. Škreko a 

M. Gajdošíková neboli prítomní na hlasovaní. Rada návrh schválila. 
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1. VOĽBA PODPREDSEDU RADY AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU 

Predseda rady uviedol dôvody, pre ktoré je nevyhnutné zvoliť podpredsedu a vzhľadom na to, že ešte neboli 

prítomní ďalší členovia rady, navrhol prerušiť tento bod a pokračovať v ňom až potom, ako sa dostavia na 

rokovanie aj členovia rady A. Škreko a M. Gajdošíková. 

3. Hlasovanie:  

ZA:  6 (R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, J. Heriban, R. Kováčik, S. Párnický, J. Paštéková)  PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0 A. Škreko a 

M. Gajdošíková neboli prítomní na hlasovaní. Rada návrh schválila. 

Rada prerušila rokovanie o tomto bode. 

 

 

2. Informácia o výsledkoch hodnotenia žiadostí podľa článku 5 ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 Štatút 

Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných prostriedkov fondu podľa § 4 

ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov (neverejné rokovanie) 

2.1. Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 2 k protokolu Dist/c-3/2020/P2.1.1 

Riaditeľ fondu predniesol stručnú informáciu o priebehu hodnotenia žiadostí v priebežnej výzve č. 3/2020, 

kde komisia posudzovala 4 žiadosti o dotáciu, z ktorých odporučila podporiť 3 žiadosti v celkovej sume 

42.000,- eur. K odporúčaným žiadostiam boli prijaté rozhodnutia v zmysle zákona. 

Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie informáciu o výsledkoch hodnotenia žiadostí podľa článku 5 

ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu protokol Dist/c-3/2020/P2.1.1. 

 

3. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia úloh 

a uznesení 

3.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 

• manažérka Slovenskej filmovej agentúry Zuzana Bieliková informovala o pokračovaní projektu 

Green Screen a získaní dodatočnej finančnej podpory na vytvorenie uhlíkovej kalkulačky, ktorá 

bude merať uhlíkovú stopu v audiovízii; 

• riaditeľ fondu informoval o podpise dodatku zmluvy s MK SR na rok 2020, predmetom ktorého je  

navýšenie dotácie na podporu audiovizuálnej kultúry o 700 tisíc eur a prijatí uvedenej čiastky na 

účet fondu; 

• ďalej riaditeľ fondu informoval o žiadosti prispievateľa Cinema City Slovakia, s.r.o. o zmenu 

splátkového kalendára do 30.4.2021.  
 

V priebehu rokovania o tomto bode prišla členka rady M. Gajdošíková. 
 

UZNESENIE č. 33/2020 z 22. 9. 2020 

Rada Audiovizuálneho fondu na základe odporúčania riaditeľa schvaľuje žiadosť prispievateľa Cinema City 

Slovakia, s.r.o. o zmenu  splátkového kalendára v znení predloženom na rokovanie rady. Súčasne s tým 

poveruje riaditeľa fondu, aby písomne informoval prispievateľa o pristúpení fondu k navrhnutému 

splátkovému kalendáru. 

4. Hlasovanie:  

ZA:  7 (R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, J. Heriban, R. Kováčik, S. Párnický, J. Paštéková,)  PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0 

A. Škreko nebol prítomný na hlasovaní. Rada návrh schválila. 
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V ďalšej časti riaditeľ fondu informoval: 

• o podujatiach a festivaloch, ktoré sa uskutočnili v predchádzajúcom období a o obsahových zmenách 

Medzinárodného filmového festivalu Febiofest Bratislava 2020, ktorý bude o jeden deň kratší, avšak 

v rámci INDUSTRY programu bude mať nové témy; festival Jeden svet sa uskutoční iba v online verzii; 

• v súvislosti s festivalmi a podujatiami kancelária fondu zatiaľ nemá od organizátorov podporených 

podujatí informácie, ktoré by museli viesť k navýšeniu finančných požiadaviek;   

• o minoritnom koprodukčnom projekte IL BOEMO prijímateľa sentimentalfilm s.r.o., ktorý odborná 

komisia odporučila podporiť sumou 126 tisíc eur, avšak súčasťou odporúčania bola podmienka 

uzatvoriť zmluvu o poskytnutí dotácie z finančných prostriedkov AVF až po schválení dotácie z fondu 

EURIMAGES, ktorú ale prijímateľ nezískal; vzhľadom na zmenenú situáciu prijímateľ predložil 

aktualizovaný rozpočet, finančný plán aj harmonogram realizácie; 

Úloha č. 2020/7.01 kancelária fondu požiada členov odbornej komisie, aby posúdili predložené 

aktualizované dokumenty a vyjadrili sa, či je ich podmienka naďalej relevantná. 

• o pokračovaní realizácie projektu Generál a o predložení žiadosti na podporu tohto projektu 

v programe 5; 

• o právnych krokoch fondu v súvislosti s mylnou platbou, ktorá bola poukázaná na nesprávny účet 

a príjemca ju zatiaľ nevrátil späť.  

 

3.2. Informácia o prijatých žiadostiach vo výzve 9/2020 

• v mimoriadnej výzve 9/2020 bolo kancelárii doručených 58 žiadostí, z toho jedna po termíne, 

• celková požadovaná suma predstavuje 376.000,- eur, pričom rámcová suma finančných 

prostriedkov predbežne určených na podporu projektov predložených na základe tejto výzvy bola 

určená vo výške 500.000,- eur, 

• žiadosti budú hodnotiť členovia odbornej komisie pre podprogram 2.3 (ktorí nemajú konflikt 

záujmov ani realizačný vzťah) určení vo výzve 1/2020.    

 

UZNESENIE č. 34/2020 z 22. 9. 2020 

Rada Audiovizuálneho fondu v nadväznosti na počet doručených žiadostí a na skutočnú disponibilnú sumu 

určenú na podporu žiadostí vo výzve 9/2020 rozhodla o zvýšení príspevku:  

• pre jednosálové kino z 2.500,- eur na  3.400,- eur; 

• a jednotkovej sadzby pre viacsálové kino z 2.000,- eur na 2650,- eur na každú jednu skutočne 

prevádzkovanú kinosálu. 

5. Hlasovanie:  

ZA:  7 (R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, J. Heriban, R. Kováčik, S. Párnický, J. Paštéková,)  PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0 

A. Škreko nebol prítomný na hlasovaní. 0 Rada návrh schválila. 

 

3.3. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

číslo 
uznesenia 

dátum poznámka zodpovedný vyhodnotenie 

26/2020 18.8.2020 Schválenie zápisnice o výsledku kontroly riaditeľ splnené 

27/2020 18.8.2020 Schválenie splátkového kalendára riaditeľ splnené 

28/2020 18.8.2020 Sťažnosť A. Bonzela vyžiadanie stanovísk riaditeľ splnené 
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29/2020 18.8.2020 Zmena a doplnenie VP AVF č. 1/2020 
Metodické usmernenie 

riaditeľ splnené 

30/2020 18.8.2020 Zmena a doplnenie VP AVF č. 3/2019 ŠPČ 
AVF 

riaditeľ splnené 

31/2020 18.8.2020 Na navýšenie dotácie na projekt VISEGRAD 
FILM FORUM 2020 

riaditeľ splnené 

32/2020 18.8.2020 Zmena a doplnenie VP AVF č. 4/2018 Zásady 
poskytovania... 

riaditeľ splnené 

 

Úloha č. 2020/6.01: Podklady pre riešenie sťažnosti A. Bonzela vypracuje pracovná skupina v zložení: Robert 
Ťavoda, Anton Škreko a Jozef Heriban. 
Vyhodnotenie: v realizácii 

 

V nadväznosti na písomnú informáciu Slovenského filmového ústavu – Zoznam spravodajských jednotiek 

pôsobiacich v audiovízii, ktoré neposkytli súčinnosť v štátnom štatistickom zisťovaní v oblasti kultúry (KULT 

1-01-2019) list. č. 211/2020 zo dňa 22.7.2020 rada poverila riaditeľa úlohou č. 202/6.02 zverejniť 

upozornenie o tom, že fond nebude prihliadať na žiadosti týchto žiadateľov, ktoré boli/budú predložené 

v termíne od doručenia informácie do 31.12.2020.  
Vyhodnotenie: v realizácii 

 

V nadväznosti na list SOZA zo dňa 4.8.2020, ktorým požiadala kanceláriu fond o zoznam prevádzkovateľov 

kín a prevádzkovateľov retransmisie, ktorí sú prispievateľmi do fondu, rada poverila riaditeľa úlohou č. 

202/6.03 poskytnúť SOZA požadovaný zoznam subjektov a zároveň s tým recipročne vyžiadať rovnaký 

zoznam subjektov, ktorý eviduje SOZA. 
Vyhodnotenie: splnené 

 

4. NÁMIETKA KONTROLOVANÉHO SUBJEKTU VOČI NÁVRHU ZÁPISNICE O VÝSLEDKU KONTROLY Č. 

001/2020-DK 

Rada Audiovizuálneho fondu sa oboznámila so stanoviskom  a námietkami kontrolovaného subjektu M@M 

o.z. k zápisnici o výsledku kontroly č. 001/2020-DK a poverila riaditeľa fondu a člena rady R. Kováčika úlohou 

č. 2020/7.02, aby v súčinnosti s členom odbornej komisie pre program 4 na mieste overili skutočnosti 

uvedené v stanovisku . 

 

Následne rada prerušila rokovanie o tomto bode.  

 

 
5. SŤAŽNOSŤ A. BONZELA POSTÚPENÁ Z MINISTERSTVA KULTÚRY SR (pokračovanie) 

Členovia Rady Audiovizuálneho fondu dostali k dispozícii stanoviská: SFÚ list č. 165-05/2020 a spoločnosti 

Artichoke, s.r.o. list č. 165-05/2020. Súčasne s tým poverila riaditeľa fondu úlohou č. 2020/7.03, aby vyžiadal 

doplňujúce informácie z francúzskeho fondu CNC a od zástupkyne SR v rade fondu Eurimages.  
 

V priebehu rokovania o tomto bode prišiel člen rady A. Škreko. 

 

Následne rada prerušila rokovanie o tomto bode.  
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6. ROZPRAVA K PRÍPRAVE NÁVRHU ŠTRUKTÚRY PODPORNEJ ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU NA 

ROK 2021 

 

V rozprave k návrhu štruktúry podpornej činnosti Audiovizuálneho fondu na rok 2021 členovia rady a riaditeľ 

fondu predniesli nasledovné návrhy: 

• členka rady J. Paštéková navrhla, aby sa medzi priority v programe 3 zaradila odborná a vedecká 

reflexia audiovizuálnej kultúry zameraná predovšetkým na slovenskú audiovizuálnu tvorbu v 

domácom a európskom kontexte, 

• člen rady R. Kováčik vzniesol požiadavku, aby rada určila priority a zameranie v programe 4 najmä vo 

vzťahu k obstaraniu alebo obnove premietacej digitálnej  technológie, 

• riaditeľ fondu pripomenul požiadavku kinárov a distributérov rozšíriť rozsah podpory v podprograme 

2.3 zo slovenských kinematografických diel aj na všetky európske audiovizuálne diela uvedené v 

kinách v roku 2020, 

• ďalej riaditeľ fondu odporučil zachovať v programe 1 pre žiadosti o štipendium princíp priebežného 

– mesačného vyhodnocovania prostredníctvom jednej spoločnej odbornej komisie (pre oblasť 

hranej, dokumentárnej a animovanej tvorby) bez povinnosti osobnej prezentácie, 

• uplatniť v celom podprograme 2.1 (vrátane podprogramu 2.1.3) princíp priebežného – mesačného 

vyhodnocovania.  

 
 

7. NÁVRH NA VYMENOVANIE ČLENOV OK 4 

Na úvod predseda rady predniesol procedurálny návrh, aby rada rozhodla verejným hlasovaním. 

6. Hlasovanie:  

ZA:  7 (R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, J. Heriban, R. Kováčik, S. Párnický, A. Škreko)  PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0 

J. Paštéková nebola prítomná na hlasovaní. 0 Rada návrh schválila. 

 

Následne člen rady R. Kováčik predniesol návrh na vymenovanie Petra Ducára za člena odbornej komisie pre 

program 4. 

7. Hlasovanie:  

ZA:  8 (R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, J. Heriban, R. Kováčik, S. Párnický, J. Paštéková, A. Škreko)  PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0 Rada návrh schválila. 

 

Riaditeľ fondu predniesol návrh na vymenovanie Ing. Rastislava Marka za člena odbornej komisie pre 

program 4. 

8. Hlasovanie:  

ZA:  8 (R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, J. Heriban, R. Kováčik, S. Párnický, J. Paštéková, A. Škreko)  PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0 Rada návrh schválila. 

 

Záznam o výsledku hlasovania:  

Rada Audiovizuálneho fondu podľa § 4 ods. 2 písm. q) v spojení s § 17 ods. 2 zákona č. 516/2008 Z. z. o 

Audiovizuálnom fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a podľa článku 

9 ods. 4 VP AVF č. 1/2018 Štatút Audiovizuálneho fondu v spojení s čl. 10 VP AVF č. 2/2018 Rokovací poriadok 

Rady Audiovizuálneho fondu vymenúva s účinnosťou od 22. septembra 2020 na obdobie dvoch rokov do 

funkcie člena odbornej komisie pre program 4: 
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• Petra Ducára 

• Ing. Rastislava Marka 

 
 

1. VOĽBA PODPREDSEDU RADY AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU (pokračovanie v prerušenom bode) 

Predseda rady vyzval prítomných, aby predniesli návrhy na kandidáta na funkciu 

podpredsedu/podpredsedníčky rady. Člen rady Ľ. Čechovič navrhol za kandidáta člena rady Jozefa Heribana. 

J. Heriban vyjadril súhlas so svojou kandidatúrou. Následne predseda rady predniesol procedurálny návrh, 

aby v zmysle rokovacieho poriadku rady článok 2 ods. 1  rada vzhľadom na to, že  kandiduje iba jeden člen 

rady, rozhodla verejným hlasovaním. 

9. Hlasovanie:  

ZA:  7 (R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, R. Kováčik, S. Párnický, J. Paštéková, A. Škreko)  PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 1 

(J. Heriban) Rada návrh schválila. 

 

Následne predseda rady dal hlasovať o tom, kto je ZA, aby bol podpredsedom Rady Audiovizuálneho fondu 

PhDr. Jozef Heriban. 

10. Hlasovanie:  

ZA:  8 (R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, J. Heriban, R. Kováčik, S. Párnický, J. Paštéková, A. Škreko)  PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0 Rada návrh schválila. 

 

Záznam o výsledku hlasovania:  

Rada Audiovizuálneho fondu podľa § 4 ods. 2 písm. k) zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a v spojení s článkom 2 ods. 1 VP AVF 

č. 2/2018 Rokovací poriadok Rady Audiovizuálneho fondu na svojom rokovaní dňa 22. septembra 2020 zvolila 

do funkcie podpredsedu Rady Audiovizuálneho fondu PhDr. Jozefa Heribana na funkčné obdobie dvoch 

rokov. 

 

 

8. RÔZNE 

Na úvod riaditeľ fondu informoval o požiadavkách na zmeny a doplnenie vnútorného predpisu AVF č. 1/2020 

Metodické usmernenie k poskytovaniu finančných prostriedkov na podporu audiovizuálneho priemyslu, 

ktoré vyplynuli z aplikačnej praxe: 

• povinnosť žiadateľa, aby po vystavení osvedčenia o registrácii filmového projektu oznámil fondu 

každú zmenu údajov, ktoré sú uvedené v osvedčení, vrátane zmeny názvu zaregistrovaného projektu, 

najmä z toho dôvodu, aby následne bolo možné overiť priamy vzťah vyúčtovaných oprávnených 

výdavkov k realizácii projektu aj pod jeho zmeneným názvom, 

• v prílohe k metodickému usmerneniu vypracovať zoznam neoprávnených výdavkov na produkciu ako 

sú napr. upútavka, film o filme (ktorý je samostatným audiovizuálnym dielom a nevzťahuje sa tak na 

neho osvedčenie o registrácii filmového projektu), tlač plagátov, nešpecifikované marketingové 

výdavky, náklady súvisiace s distribúciou diela alebo s jeho iným uvedením na verejnosti a ďalšie 

výdavky, pri ktorých nie je možné preukázať ich priamy vzťah k realizácii zaregistrovaného filmového 

projektu (t. j. k vývoju a produkcii audiovizuálneho diela). 
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Rada Audiovizuálneho fondu poverila riaditeľa úlohou č. 2020/7.04, aby na nasledujúce zasadnutie predložil 

návrh na zmenu a doplnenie VP AVF č. 1/2020 Metodické usmernenie k poskytovaniu finančných 

prostriedkov  na podporu audiovizuálneho priemyslu.  

 

Ďalej riaditeľ fondu požiadal radu o metodické usmernenie pri riešení problému s predkladaním priebežných 

alebo mimoriadnych účtovných závierok niektorých žiadateľov, ktorí vzhľadom na situáciu COVID-19 nevedia 

v stanovenom termíne predložiť požadovanú  účtovnú závierku. Rada  

Audiovizuálneho fondu v tejto súvislosti odporučila riaditeľovi nerušiť rozhodnutie a počkať s vyhotovením 

zmluvy až do predloženia všetkých požadovaných dokumentov.   

 

Na záver člen rady A. Škreko informoval o tom, že MF SR v návrhu rozpočtu na rok 2021 uviedlo v položke na 

podporu audiovizuálneho priemyslu limit max. 5,7 mil. eur.  

 

Vzhľadom k tomu, že žiaden z prítomných členov rady nepredniesol v tomto bode už žiaden iný návrh, 

predseda rady ukončil 7. rokovanie.  

 

Ôsme rokovanie Rady Audiovizuálneho fondu sa uskutoční  27. 10. 2020 o 14,00 hod. 

 

Zapísal:   Mgr. Bohumír Bobocký, ArtD. 

 

Overovateľ:  Mgr. Ľubomír Čechovič, ArtD.  
 

Bratislava 22.9. 2020 

 Ing. Robert Ťavoda 

predseda Rady Audiovizuálneho fondu 

 


